
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Laren
(via de raadsvoorzitter)

Onderwerp:  
Memo college “Snoeien en kappen bomen Laren”

                                                                                                      Laren, 31 december 2018

Overeenkomstig artikel 32 van het `Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Laren 2018’ stellen we u, ter mondelinge behandeling in de 
raad van 30 januari 2019, de hiernavolgende vragen over de memo van het college d.d. 21 
december 2018 inzake het snoeien en kappen van bomen in Laren: 

Overwegende:

• dat de memo “Snoeien en kappen bomen Laren” naar aanleiding van de kapaanvragen 
voor week 50 melding maakt van 110 bomen waarvoor momenteel aanvragen voor 
kapvergunning voorliggen;

• dat bij het aanvragen van kap wordt gesteld dat, daar waar mogelijk is, altijd herplant 
wordt uitgevoerd, conform het uitgangspunt dat herplant moet gebeuren, tenzij er goede
redenen zijn om dit niet te doen;

• dat bij de 31 kapvergunningen die eerder dit jaar, in april jongstleden, werden afgegeven 
slechts in geval van 4 bomen herplant is opgelegd, hetgeen naar onze mening als een 
opvallend mager cijfer op het totaal moet worden gekwalificeerd;

Vragen: 

1. Kan het college aangeven waarom voor slechts 4 van de 31 bomen waarvoor al een 
vergunning is afgegeven, herplant is geëist? 

2. Kan het college de gehanteerde argumenten voor de overige 27 gevallen in detail 
categoriseren? 

Met vriendelijke groet,

Fractie D66
Nico Wegter 


